

Beschnitt umlaufend / Trimming area (all sides): 2 mm

Breite ohne Beschnitt / Width (cutted size): 210 mm

10 mm

10 mm

194 mm

10 mm

Bitte legen Sie Ihre Gestaltung über die komplette Fläche von 214 x 301 mm an. Die Gestaltungselemente, die innerhalb des orangen Bereiches liegen, werden durch das Fenster sichtbar sein (Rest wird durch den Rahmen der Verpackung verdeckt)

Die orange gekennzeichneten Flächen zeigen die Sichtfenster der Kissenverpackung (Vorder- und Rückseite).

Da das Blatt, das in die Kartontage gesteckt wird nicht 100%ig fixiert werden kann, bitten wir Sie Logos und Texte mit einem Abstand von mind. 3 mm innerhalb des orangen Bereichs zu platzieren.

Please arrange your artwork to fullsize of 214 x 301 mm (width x height).

The orange marked areas (dotted line) represent the visible front and back side of the cushion bag. All elements like pictures, text et. al. placed in this area will be visible through the clear windows of the box (the area outside of the orange marked parts will be covered by the white frame of the cushion bag).

Because there is no way to fix the paper inlay inside of the cushion bag, please take care to place important elements like logos or texts inside of the visible part with a min. distance of 3 mm to the dotted lines.

140,5 mm

Höhe mit Beschnitt / Height (incl. trimming area): 301 mm

Höhe ohne Beschnitt / Height (cutted size): 297 mm

Vorderseite  
Front side

10 mm

Rückseite  
Back side

10 mm

Bitte beachten Sie, das die Deklarationsangaben sowie das Haltbarkeitsdatum auf dieser Seite des Folders aufgedruckt werden müssen. Die nötigen Angaben stellen wir Ihnen gerne zur Verfügung

Please take note that all legal information like list of ingredients, best before period etc. have to be included at this side of the folding label. Please contact our sales team in advance of preparing a the layout to get all the needed text data.

140,5 mm

DATENANFORDERUNG		DATA REQUIREMENTS	
Größe inkl. Beschnitt	214 x 301 mm	Full size (incl. trimming):	214 x 301 mm
Größe Endformat	210 x 297 mm	Trimmed size:	210 x 297 mm
Motivgröße	1:1	Motif dimensions:	full size 1:1
Auflösung	300 dpi	Resolution	300 dpi
Farbraum	CMYK	Colour space	CMYK
Dateiformate	PDF	File format	PDF

10 mm

194 mm

10 mm

Breite mit Beschnitt / Width incl. trimming area: 214 mm

10 mm